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Wersja protokołu oryginalna, dostarczona do Biura Rady, bez korekty. 
 

Protokół posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich  
i Strategii Rozwoju Powiatu 

 
Nr 2 /2011 w dniu 24.01.2011 

 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.00 zakończono o godz. 18.00 
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Jerzy Springer      
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Zbigniew Grabowski   
 - Zastępca Przewodniczącego 

obecny 

 3. 
  

Piotr Pałczyński     
        - Sekretarz Komisji  

obecny (od godz. 16.15) 

4. 
 

Irena Wojewódzka - Kucz    obecna 

5. Tadeusz Synoracki      
 

obecny 

6. Grzegorz Owczarzak 
 

obecny 

      7. Jerzy Piasecki                           obecny 

     8. Andrzej Bielecki  obecny 

9. Stanisław  Kida                   obecny (do godz. 17.30) 

10. Michał Piechocki                           obecny 

 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
Nie dotyczy 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Krzysztof Poszwa 
2. Beata Ślesińska  
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1. PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Analiza materiałów na sesję. 

 
1.4. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2011. 

 
1.5. Zapytania, opinie, stanowiska i wnioski. 

 
1.6. Zakończenie posiedzenia. 

 
2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
Komisja nie oceniała zapytań, opinii stanowisk i wniosków, ponieważ nie zostały 
wniesione. 

 
3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

1) Otwarcie posiedzenia Komisji – przyjęcie porządku posiedzenia Komisji. 
 

Posiedzenie Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju 
Powiatu rozpoczął przewodniczący komisji – Jerzy Springer. Przewodniczący powitał 
członków Komisji oraz zaproszonych gości. Podczas otwarcia obrad obecnych było 9 
członków Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu  (Radny Piotr 
Pałczyński przybył o godz. 16.15).  
 

2) Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
 

Po stwierdzeniu kworum radni przegłosowali jednomyślnie protokół z poprzedniego 
posiedzenia (9 głosów za) , uwag nie było.  
 

3) Analiza materiałów na sesję 
 
•  Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i              
   Porządku za 2010 rok. 

 
 

Przewodniczący Springer głosu udzielił Panu Krzysztofowi Poszwie – Sekretarzowi Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku, który omówił projekt uchwały.  
Radny Jerzy Piasecki poprosił o bardziej szczegółowe informacje nt. inwestycji na rzecz 
bezpieczeństwa Powiatu oraz zadał pytanie dot. ewentualnych korzyści lub strat 
wągrowieckiego szpitala po zmianie organizacji systemu „Państwowe Ratownictwo 
Medyczne” (dyspozytornia w Pile, 17 karetek pogotowia na subregion pilski). Starosta 
podkreślił, że zamierzeniem jest, aby głównym kryterium rozstrzygnięcia konkursu na to, kto 
będzie woził pacjentów do szpitala, nie była cena. Ważne przy wyborze ma być przede 
wszystkim doświadczenie pracowników, jakość sprzętu oraz lepsza komunikacja. Radna 
Irena Wojewódzka-Kucz była zainteresowana, jak długo po wprowadzeniu planowanych 
zmian od 1 lipca 2011 r.  pacjenci dzwoniąc pod numer 112 będą oczekiwać na otrzymanie 
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pomocy. Radny Grzegorz Owczarzak rozszerzył swoje wątpliwości, pytając co będzie w 
przypadku, gdy będzie potrzebna pomoc na obrzeżach regionu. Pan Krzysztof Poszwa 
poinformował, że każdy powiat jest zobowiązany zapewnić określony (maksymalny) czas 
dojazdu karetki do pacjenta. Radny Grzegorz Owczarzak stwierdzi ł, że w przypadku 
monitorowania przejazdów karetek przez system GPS sensowne byłoby utworzenie jednego 
centrum w Poznaniu. Starosta Michał Piechocki zakomunikował, że po złożeniu takiej 
propozycji, Wojewoda Wielkopolski stwierdził, że tego typu rozwiązanie mogłoby 
wprowadzić chaos. Radny Jerzy Piasecki uważa, że przedstawiciele powiatów Województwa 
Wielkopolskiego powinni przekonać Wojewodę do wprowadzenia jednego centrum 
informacji w Poznaniu. Starosta Michał Piechocki stwierdził, że decyzja o większej ilości 
dyspozytorni w całym województwie jest zależna od władz centralnych. Radny Zbigniew 
Grabowski poprosił Pana Krzysztofa Poszwę o rozszerzenie pojęcia imprezy masowej. 
Członkowie Komisji zostali poinformowani przez Sekretarza Komisji Bezpieczeństwa i 
Porządku, że impreza przewidziana na powyżej 200 osób wymaga uzyskania zezwolenia 
przez organizatora, który powinien przewidzieć wszelkie jej konsekwencje. 
 
• Przedstawienie dwóch uchwał  w sprawie zatwierdzenia i przyjęcia do realizacji przez 
Powiat Wągrowiecki projektu w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
 
Przewodniczący Komisji oddał głos Pani Beacie Ślesińskiej, która w imieniu Pana Radosława 
Kubisza – Kierownika Wydziału Europejskiego i Rozwoju przedstawiła 2 uchwały.  (całość 
przedstawiona jako załącznik nr 1). 
 
Radna Irena Wojewódzka-Kucz zadała pytanie, czy po uzyskaniu certyfikatu przewodnika 
uczestnicy projektu będą mogli rozpocząć działalność gospodarczą. Radny Jerzy Piasecki był 
zainteresowany kadrą, która będzie prowadzić kursy w ramach w/w projektów. Radny Piotr 
Pałczyński był zainteresowany co się stanie w przypadku, gdy wymagana liczba uczestników 
w projekcie (70 osób) się nie znajdzie. Pani Beata Ślesińska poinformowała, że w tego typu 
projektach przewidywana liczba uczestników wynosi +/- 15%. Radny Grzegorz Owczarzak 
poprosił o zdefiniowanie konkretnych efektów tych programów. Członkowie Komisji zostali 
poinformowani, że przewidywane jest powstanie publikacji, które będą służyć jako materiał 
edukacyjny oraz tablic informacyjnych w każdej gminie. Radny Zbigniew Grabowski wyraził 
zadowolenie z realizacji w/w programów, jednocześnie wyraził ubolewanie nad zbyt 
pasywnym działaniem władz gmin, które nie tworzą stanowisk promocji.  
 
• Projekt uchwały w sprawie delegowania dwóch radnych przez Radę Powiatu 
Wągrowieckiego do pracy w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
 
Przewodniczący Komisji przedstawił propozycje Zarządu Powiatu oddelegowania Radnego 
Stanisława Kidę oraz Radnego Krzysztofa Migasiewicza do pracy w Komisji Bezpieczeństwa 
i Porządku.  
 
• Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej i wyboru jej Przewodniczącego. 
 
Przewodniczący Komisji przedstawił kandydaturę klubu radnych SLD (Tadeusza 
Synorackiego) oraz klubu radnych PO (Jerzego Piaseckiego). Przedstawiciele klubu radnych 
SW i PSL nie byli jeszcze znani. 
 
Komisja zaopiniowała wszystkie propozycje uchwał pozytywnie.  
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Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy.  
 
O godzinie 17.30 posiedzenie Komisji opuścił Radny Stanisław Kida (stan radnych – 9 osób) 
 

4) Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2011.  
 

Przewodniczący Komisji Jerzy Springer przedstawił członkom propozycję planu pracy 
Komisji na 2011 rok. Po wprowadzeniu zmian na wnioski poszczególnych Radnych, Komisja 
przyjęła jednogłośnie (9 osób „za”)  plan pracy na rok 2011 (załącznik nr 2).  
 
Zakończenie posiedzenia Komisji nastąpiło o godzinie 18.00. 
 
 
5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 
1.1  Zapytania 
 
Nie dotyczy 
 
5.2   Opinie 

 
      Nie dotyczy 
 
     5.3  Stanowiska 
 
       Nie dotyczy 
 

5.4   Wnioski 
 
Nie dotyczy 

 
 
 
Protokołował                                                           Przewodniczący Komisji 

   Piotr Pałczyński                                       Jerzy Springer 
 

 


